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P R O T O K Ó Ł  NR III/14 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 11 grudnia 2014 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jacka Niezgodzkiego 
 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Żyrolis Adam    - Zastępca Burmistrza Kożuchowa  

3/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

4/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

5/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

6/ Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Niezgodzki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  
 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił proponowany porządek 

obrad, który przedstawia się następująco: 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

2.1 odwołania Skarbnika Gminy Kożuchów; /numer druku III/1/14/ 

2.2 powołania Skarbnika Gminy Kożuchów; /numer druku III/2/14/ 

2.3 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej; /numer druku III/3/14/ 

2.4 wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej; /numer druku III/4/14/ 

2.5 powołania Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej; /numer druku III/5/14/ 

2.6 powołania Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej; /numer druku III/6/14/ 

2.7 powołania Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej; /numer druku III/7/14/ 
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2.8 ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych; /numer druku III/8/14/ 

3. Zamknięcie obrad sesji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 2.9. 

porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

do celów wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Kożuchów na rok 2015. /numer 

druku III/9/14/  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 

2.10. porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Kożuchów na 2014 rok. /numer druku III/10/14/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

2.1 odwołania Skarbnika Gminy Kożuchów; /numer druku III/1/14/ 

2.2 powołania Skarbnika Gminy Kożuchów; /numer druku III/2/14/ 

2.3 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej; /numer druku III/3/14/ 

2.4 wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej; /numer druku III/4/14/ 

2.5 powołania Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej; /numer druku III/5/14/ 

2.6 powołania Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej; /numer druku III/6/14/ 

2.7 powołania Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej; /numer druku III/7/14/ 

2.8 ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych; /numer druku III/8/14/ 

2.9 obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na terenie 

Gminy Kożuchów na rok 2015; /numer druku III/9/14/  

2.10 zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok; /numer druku 

III/10/14/ 

3. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Do pkt.2.1 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

odwołania Skarbnika Gminy Kożuchów. /numer druku III/1/14/ 
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Brzezińska Barbara – radna, oświadczyła, że zajmie stanowisko negatywne w sprawie 

odwołania Skarbnika Gminy. Stwierdziła, że przygotowanie merytoryczne i dobra 

współpraca z urzędującym Burmistrzem są zaletami osoby pracującej na stanowisku 

skarbnika. 

Jelinek Marcin – radny, zgodził, się z wypowiedzią radnej B. Brzezińskiej, dodał, że 

rozumie wniosek Burmistrza, który dla komfortu pracy, widzi inną osobę na tym 

stanowisku. Stwierdził, że należy zgodzić się z wnioskiem Burmistrza i jego koncepcją 

funkcjonowania Urzędu. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, oświadczył, że wstrzyma się 

od głosu. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za –10, przeciw – 1, wstrzymujące 

– 3/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, podziękował Pani Jolancie Piotrowskiej za 

pracę na rzecz Gminy Kożuchów. 
 

Do pkt.2.2  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania Skarbnika Gminy Kożuchów. /numer druku III/2/14/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie powołania Skarbnika Gminy Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za –13, przeciw – 0, wstrzymujące 

– 1/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył gratulacje Pani Joannie Rajewskiej – 

Jaworowicz – Skarbnikowi Gminy Kożuchów. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, podziękowała za ogromny kredyt 

zaufania jakim obdarzyli ją Burmistrz oraz radni Rady Miejskiej w Kożuchowie, 

zapewniła, że włoży wiele pracy, aby współpraca układała się bardzo dobrze. 
 

Do pkt.2.3  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej wraz z autopoprawką. /numer 

druku III/3a/14/ /Autopoprawka w załączeniu./  
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Odczytał skład osobowy Komisji.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za –13, przeciw – 0, wstrzymujące 

– 1/ 
 

Do pkt.2.4  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej. /numer druku III/4/14/ Poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zgłosił kandydaturę radnego Marcina Jelinka.  

Radny wyraził zgodę na kandydowanie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, w związku z brakiem innych 

propozycji, złożył wniosek o zamknięcie listy kandydatów. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

Kandydatura radnego Marcina Jelinka została przyjęta większością głosów. /za –11, 

przeciw – 0, wstrzymujące – 2, nie głosowało - 1/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o zgłaszanie kandydatur 

na funkcję wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Drzewiecki Ireneusz – radny, zgłosił kandydaturę radnej Barbary Brzezińskiej. 

Radna wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, w związku z brakiem innych 

propozycji, złożył wniosek o zamknięcie listy kandydatów. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

Kandydatura radnej Barbary Brzezińskiej została przyjęta jednogłośnie. /za –13, przeciw 

– 0, wstrzymujące – 0, nie głosowało - 1/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za –14/ 
 

Do pkt.2.5  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej wraz z autopoprawką. /numer 

druku III/5a/14/ /Autopoprawka w załączeniu./ 
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Odczytał skład osobowy Komisji.  

Walczak Tomasz – radny, zgłosił swój akces do pracy w Komisji Gospodarki i Budżetu. 

Wniosek o dopisanie do składu Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie powołania Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za –14/ 
 

Do pkt.2.6  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej wraz z autopoprawką. /numer druku 

III/6a/14/ /Autopoprawka w załączeniu./ 

Odczytał skład osobowy Komisji.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie powołania Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za –14/ 
 

Do pkt.2.7  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej wraz z autopoprawką. /numer 

druku III/7a/14/ /Autopoprawka w załączeniu./ 

Odczytał skład osobowy Komisji.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za –14/ 
 

Do pkt.2.8  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych wraz z autopoprawką. /numer druku 

III/8a/14/ /Autopoprawka w załączeniu./  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek wprowadzenie w § 

2 ust. 3  projektu uchwały zapisu: 

„Uprawnionym, o których mowa w ust. 1, za każdą nieobecność na sesji Rady Miejskiej, 

posiedzeniu komisji tej Rady, której jest członkiem potrąca się 20 % kwoty 

przysługującej diety.  
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Wprowadzenie w § 2 ust. 4  projektu uchwały zapisu: 

„Uprawnionym, o których mowa w ust. 1, za każde opuszczenie przed zamknięciem sesji 

Rady Miejskiej, posiedzenia komisji tej Rady, której jest członkiem potrąca się 15 % 

kwoty przysługującej diety.” 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za –14/ 
 

Do pkt.2.9  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy 

Kożuchów na rok 2015. /numer druku III/9/14/  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił stanowisko Lubuskiej 

Izby Rolniczej. /Stanowisko w załączeniu./ 

Brzezińska Barbara – radna, zapytała z czego wynika obniżenie stawki podatku do 

kwoty 59 zł. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że stawka została wypracowana 

podczas konsultacji z rolnikami oraz z radnymi z terenów wiejskich. Dodał, że dla 

Burmistrza najlepszym rozwiązaniem byłoby, gdyby stawka nie była zmniejszana. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 

terenie Gminy Kożuchów na rok 2015. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 10, przeciw - 1, wstrzymujące 

- 3/ 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, zapytała, czy zostanie obniżony podatek od 

nieruchomości. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że w roku bieżącym nie będzie 

podejmowana uchwała w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok 

2015. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, powiedział, że na rok 2015 nie 

będzie podwyżek podatków lokalnych. 
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Do pkt.2.10  

Zabielska Irena – Zastępca Naczelnika Wydziału TI, przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok w zakresie zadań 

związanych z gospodarką mieszkaniową. /numer druku III/10/14/ 

Ćwiklik Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok w zakresie zadań 

dotyczących oświaty. /numer druku III/10/14/ 

Skwierczyński Piotr – radny, zapytał z czego wynika różnica w dofinansowaniu Szkoły 

Podstawowej Nr 1 i Szkoły Podstawowej Nr 2. 

Ćwiklik Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, wyjaśniła, że Dyrektorzy szkół 

zostali poinformowani o możliwości skorzystania z dofinansowania na doposażenie 

świetlic. Dyrektorzy złożyli wnioski na podstawie których Gmina sporządziła wniosek  

o pozyskanie środków finansowych. We wniosku ujęto ilość sprzętu, wyposażenia, itp. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 złożyła wniosek na kwotę 14 962 zł. Natomiast 

pozostali Dyrektorzy szkół podstawowych napisali wnioski na 10 000 zł. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, iż dziwi się 

ponieważ świetlica w Szkole Podstawowej Nr 1 nie jest dobrze wyposażona. Poprosił 

Komisję Spraw Społecznych o zajęcie się sprawą. Poprosił o zwrócenie uwagi na stan 

wyposażenie stołówki w Szkole Podstawowej Nr 1.  

Skwierczyński Piotr – radny, zgodził, się z wypowiedzią radnego H. Zielińskiego. 

Poprosił o zwrócenie uwagi na wyposażenie klas pierwszych. Stwierdził, że 

pomieszczenia nie są przygotowane zgodnie z obowiązującymi wytycznymi. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że zajmą się sprawą. Uzupełnił, że  

w sprawie stołówki odbyły się rozmowy z wykonawcą. 

Ćwiklik Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, wyjaśniła, że w 2015 roku 

będzie realizowany projekt dotyczący oddziałów przedszkolnych przy szkołach 

podstawowych. Projekt zakłada dostosowanie pomieszczeń do przyjęcia dzieci 

młodszych. W Szkole Podstawowej Nr 1 zostanie wykonany plac zabaw, zakupione będą 

stoliki, szafki, toalety itp. Dodała, że w ramach projektu systemowego zakupiono wiele 

ciekawych pomocy dla dzieci. 

Drzewiecki Ireneusz – radny, zapytał, czy z rezerwy oświatowej szkoły mogły otrzymać 

taką kwotę środków o jaką wnioskowały. 
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Ćwiklik Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, wyjaśniła, że szkoły mogły 

otrzymać środki na wydatki bieżące a nie na wydatki inwestycyjne. Środki są dzielone 

sprawiedliwie pomiędzy Gminy. 

Drzewiecki Ireneusz – radny, stwierdził, że Szkoła Podstawowa Nr 2 jest lepiej 

wyposażona a mimo to Dyrektor wnioskował o wyższą kwotę. 

Ćwiklik Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, wyjaśniła, że Szkoła 

Podstawowa realizowała projekt unijny w ramach którego placówka została doposażona. 

Uzupełniła, że ma nadzieję, iż w nowym okresie finansowania szkoły będą chętniej 

sięgały po środki unijne.   

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że kwoty które szkoły 

otrzymały muszą być wydatkowane do końca roku.  

Skwierczyński Piotr – radny, stwierdził, że może po stronie nauczycieli i Dyrekcji 

Szkoły Podstawowej Nr 1 leży wina, że tak słabo wykorzystują możliwości pozyskania 

środków unijnych. Dysproporcja leży również w ilości oddziałów klas pierwszych.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że sprawa powinna być 

poruszona na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za –14/ 
 

Do pkt.3. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, w celu wyboru przewodniczącego 

i wiceprzewodniczącego Komisji zwołał na godzinę 16.10 pierwsze posiedzenie Komisji 

Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, w celu wyboru przewodniczącego 

i wiceprzewodniczącego Komisji zwołał na godzinę 16.20 pierwsze posiedzenie Komisji 

Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, w celu wyboru przewodniczącego 

i wiceprzewodniczącego Komisji zwołał na godzinę 16.30 pierwsze posiedzenie Komisji 

Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej w Kożuchowie.  
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16.00 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Kinga Kukuć                            Jacek Niezgodzki 


